
PROTOKÓŁ NR 30/17

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się w dniu 2 marca
2017 r. w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach. 

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Bożenna  Kozłowska  –  Przewodnicząca
Komisji Budżetu i Finansów.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady  Miejskiej
w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.
Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie komisji.

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołów: Nr 27/16

z dnia 28.12.2016 r., Nr 28/17 z dnia 07.02.2017 r., Nr 29/17 z dnia
09.02.2017 r.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2017 rok. 
4. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołów: 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała,  że  do
przedstawionego porządku obrad i protokołów: Nr 27/16 z dnia 28.12.2016 r.,
Nr 28/17 z dnia 07.02.2017 r., Nr 29/17 z dnia 09.02.2017 r.  nie wniesiono
żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad i protokoły  za przyjęte.

Ad.2.
Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 1. (Zał.
Nr 2)  W związku z pismem ŁUW w Łodzi informującym o ujętych w ustawie
budżetowej na 2017 rok kwotach dochodów i wydatków zwiększeniu ulegają
dochody  budżetu  państwa  związane  z  realizacją  zadań  z  zakresu
administracji  rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  gminie  odrębnymi
ustawami. Kwota w wysokości 38.900 zł dotyczy przewidywanych wpływów w
działach – 852 – Pomoc społeczna i 855 – Rodzina.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 1.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
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Głosowanie: za – 14,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok –
proj.  Nr  2. (Zał.  Nr  3) Przeniesienie  wydatków w Wydziale  Infrastruktury
Technicznej  i  Komunikacji  w  obrębie rozdziałów  -  60004  (Przebudowa
chodnika  z  budową  drogi  dla  rowerów  w  ul.  Nawrockiego  od wjazdu  na
parking  do  istniejącej  ścieżki  rowerowej  w  ul.  Waltera  Jankę)  i  90015
(Modernizacja odwodnienia  w  rejonie  ul.  ks.P.Skargi)  jest  wynikiem
konieczności  korekty  dla  prawidłowego zaklasyfikowania  zadań
inwestycyjnych  odpowiednio  przypisanych  do  rozdziałów  klasyfikacji
budżetowej  -  60016 i  90001.  Ponadto przenosi  się kwotę 1.980 zł  (grupa
wydatków -  wynagrodzenia  wraz  z  pochodnymi)  z  Wydziału  Infrastruktury
Technicznej  i  Komunikacji  do  Kancelarii  Prezydenta  Miasta  w  celu
skumulowania  planu  wydatków  tej  grupy  z  przeznaczeniem  na
wynagrodzenie dla personelu gospodarczego.  W związku z nieprawidłowym
na  etapie  uchwalania  budżetu  zaklasyfikowaniem  wydatków  do
Referatu Planowania i Sprawozdawczości Budżetu do dz.851, rozdział 85111,
grupa – wydatki statutowe przenosi się kwotę 34.800 zł do Wydziału Edukacji
Kultury i Sportu dz.801, rozdział 80195 grupa - wydatki statutowe zgodnie z
ich przeznaczeniem tj. na nagrody konkursowe.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 2.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 3.
(Zał. Nr 4)  W związku z koniecznością wyposażenia samochodu dla Straży
Miejskiej w zabudowę samochodu VW Caddy przenosi się kwotę 11.316 zł
z  grupy  -  wydatki  statutowe  do  grupy  -  wydatki  inwestycyjne
na  zabezpieczenie  wydatku.  Wydział  Inwestycji  i  Eksploatacji  -  W  dniu
16 kwietnia 2015 r. zawarto umowę z Kancelarią Doradztwa Gospodarczego
Cieślak  §  Kordasiewicz  Spółka  Jawna  z  siedzibą  w  Warszawie  przy
ul. Pilickiej 26, na kompleksowe świadczenie usług doradczych związanych
z przygotowaniem i przeprowadzeniem postępowania o udzielnie zamówienia
dla projektów dotyczących modernizacji energetycznej obiektów użyteczności
publicznej  w  formie  partnerstwa  publiczno  -  prywatnego.  Z  uwagi
na  przedłużającą  się  procedurę  wyboru  partnera  prywatnego,  w  której
na  każdym etapie  zgodnie  z  zapisami  ww.  umowy powinien  uczestniczyć
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doradca,  usługa  świadczona  przez  Kancelarię  nie  została  rozliczona
w całości  w  2016  roku.  Z  uwagi  na  powyższe  zabezpiecza  się  środki
finansowe stanowiące ostatnią płatność dla Kancelarii, poprzez przesunięcie
kwoty 50.840 zł z zadania pn. „Opracowanie studium wykonalności i wniosku
aplikacyjnego  dla  projektu  „Poprawa  efektywności  wykorzystania  energii
w budynkach użyteczności publicznej Gminy Miejskiej Pabianice" na wydatki
statutowe.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 3. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj.
Nr  4  z  autopoprawką.(Zał.  Nr  5)  Zwiększenie  planu  dochodów o  kwotę
336.486  zł  wynika  z:  podpisanego  porozumienia  przez  Miasto  Pabianice
z  Gminą  Dobroń  w  sprawie  międzygminnego  punktu  katechetycznego  –
480zł, planowanych wpływów z tytułu najmu i dzierżawy placówek szkolnych
związanych  z podpisaniem  nowych  umów  9.600  zł,  zwiększenia  kwoty
subwencji ogólnej - 266.406 zł, porozumienia w sprawie powierzenia Miejskiej
Bibliotece  Publicznej  zadań  Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  -  60.000  zł.
Wydział  Edukacji  Kultury  i  Sportu  -  uzyskane  dochody  zwiększają  plan
wydatków jednostek oświatowych i  instytucji  kultury z przeznaczeniem na:
realizacje zadań bieżących w tym remont sal gimnastycznych SP nr 3 i SP nr
8, wynagrodzeń dla katechetów, zakupu inwestycyjnego - zakup wyparzarko
– zmywarki SP nr 3, dotacji dla biblioteki miejskiej.  W związku z realizacją
projektu „Erasmus" realizowanego przez Gimnazjum nr 1 przenosi się kwotę
planu  w  wysokości  1.630,28  zł  z  grupy  wydatków  bieżących  do  grupy
wydatków  na  programy  związane  z  udziałem  środków  UE,  celem
dodatkowego  zabezpieczenia  środków  w  planie  roku  2017  na  wyjazdy
uczestników projektu.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  zapytała,  z  czego  wynika
zwiększenie zwiększenie kwoty subwencji ogólnej.

Naczelnik  Waldemar Boryń powiedział,  że budżet przygotowywany jest  na
bazie prognoz, a następnie w lutym subwencja jest korygowana na podstawie
danych przekazanych przez Ministerstwo.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
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budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 4 z autopoprawką.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 5.
(Zał. Nr 6) Przeniesienia między paragrafami po stronie dochodów wynikają z
konieczności dostosowania do Rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów
w  sprawie  szczegółowej  klasyfikacji dochodów,  wydatków,  przychodów  i
rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych z dnia 22
grudnia 2016 r.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 5.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj.
Nr 6. (Zał. Nr 7)  W związku z przyznaniem grantu w wysokości 75.097 zł w
ramach  realizacji  projektu „Partycypacja  w  planowaniu  przestrzennym"
(umowa z dnia 06.02.2017 r. z Fundacją Inicjatyw Menedżerskich) zwiększa
się plan wydatków Wydziału Urbanistyki na realizację ww. projektu.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 6.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 7.
(Zał.  Nr  8)  Wydział  Inwestycji  i  Eksploatacji  -  z uwagi  na  konieczność
wykonania  dodatkowych  prac  w  pomieszczeniach  budynku  PCM
modernizowanych  dla  potrzeb  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  zachodzi
konieczność  wykonania  robót  dodatkowych  i  zamiennych.  W  tym  celu
dokonuje  się  przesunięcia  środków  w  wysokości  93.000  zł  z  zadania
„Przebudowa  dróg  gminnych"  na  zadanie  „Modernizacja  pomieszczeń
szpitalnych dla potrzeb WTZ". Zarząd Dróg Miejskich - przeniesienie środków
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w  wysokości  3.300  zł  następuje  z  zadania  inwestycyjnego  pn"  Budowa
budynku  biura  targowiska  wraz  z  szaletem  miejskim"  na  sfinansowanie
zakupu haka holowniczego i listwy ostrzegawczej (tzw. „kogut") jako elementy
wyposażenia samochodu dostawczego IYECO zakupionego w 2016 roku.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2017 rok – proj. Nr 7.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 14,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca  Skarbnika  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty opłaty rocznej
za  użytkowanie  wieczyste  gruntu  za  2017  r.  Pabianickiej  Spółdzielni
Mieszkaniowej  w  Pabianicach  –  proj.  Nr  8.  (Zał.  Nr  9)   Przygotowany
projekt  Uchwały Rady Miejskiej  w Pabianicach dotyczy rozłożenia  na raty
opłaty rocznej w kwocie łącznej 890.000 zł z tytułu użytkowania wieczystego
gruntu  za  2017  rok Pabianickiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej.Jak  stanowią
zapisy  §  10  ust.  1  pkt  3  Uchwały  Nr  LXIV/794/14  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  z dnia  9  października  2014  r.  w  sprawie  określenia  zasad,
sposobu i trybu udzielania ulg tj. umarzania, odraczania lub rozkładania na
raty  należności  cywilnoprawnych  przypadających Gminie  Miejskiej  w
Pabianicach  i  jej  podległym  jednostkom organizacyjnym Prezydent  Miasta
Pabianic  upoważniony  jest  do  rozkładania  na  raty  spłaty  należności  o
wartości powyżej 100.000 zł za zgodą Rady Miejskiej.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na rozłożenie na raty opłaty rocznej za użytkowanie wieczyste
gruntu za 2017 r. Pabianickiej Spółdzielni Mieszkaniowej w Pabianicach
– proj. Nr 8.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 14,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice na lata 2017 – 2031. (Zał. Nr 10) Aktualizacja WPF na lata 2017 –
2031  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany  projekt  uchwały  jest
konsekwencją  wydanych  Zarządzeń  oraz  złożonego  projektu  uchwały  na
sesję.
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały w sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2017 – 2031. 

Radny  Rafał  Madaj  zapytał,  kiedy  mija  termin  odwołania  się  od  opinii
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, którą w dniu dzisiejszym otrzymali
członkowie Komisji.

Zastępca Skarbnika Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że od opinii
RIO służy odwołanie  do składu Kolegium Izby w terminie  14 dni  od dnia
doręczenia uchwały do Urzędu Miejskiego.

Głosowanie: za – 14,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.
reasumpcja
Głosowanie: za – 14,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Zastępca  Prezydenta  Aleksandra  Jarmakowska  -  Jasiczek  przedstawiła
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Karta Pabianiczanina”.
(Zał. Nr 11) Celem wprowadzenia Karty Pabianiczanin jej poprawa warunków
życia mieszkańców Miasta Pabianice. Posiadanie Karty gwarantuje zniżki na
lokalny transport zbiorowy oraz w strefie płatnego parkowania, a także rabaty
na  towary  i  usługi  świadczone  przez  Partnerów,  którzy  przystąpią  do
Programu  „Karta  Pabianiczanina”.  Karta  może  też skłonić  osoby  spoza
miasta do osiedlenia się na terenie Pabianic. 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie przyjęcia
Programu „Karta Pabianiczanina”.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Pan Andrzej Różański przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę
Nr  XXIX/330/12 Rady Miejskiej  w Pabianicach z  dnia 27 lipca  2012 r.
w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji  autobusowej
z  autopoprawką  (Zał.  Nr  )  Regulamin  Programu  „Karta  Pabianiczanina"
w § 7 ust.  2 pkt 1 przewiduje ułatwienie mieszkańcom miasta dostępu do
usług  publicznych  poprzez  wprowadzenie  zakresu  ulg  przy  korzystaniu  z
usług  w  obszarze  publicznego  transportu  zbiorowego.  Realizację
powyższego  zapisu  stanowi  przedłożony  projekt  uchwały  zmieniającej
uchwałę nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 27 lipca 2012 r.
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w sprawie opłat za usługi lokalnej komunikacji  autobusowej.  Proponowana
zmiana  taryfy  przewiduje  przyznanie  50%  ulgi  (względem  ceny  biletu
normalnego) w przejazdach środkami lokalnej komunikacji autobusowej dla
posiadaczy Karty Pabianiczanina oraz zniżkę 75% dla osób, posiadających
kartę,  które  już  z  innego  tytułu  są  uprawnione  do  przejazdów  ulgowych.
W związku z tym, posiadacze Karty Pabianiczanina korzystający dotychczas
z biletów normalnych zapłacą za nie o 50% mniej,  na przykład:  •  1,30 zł
zamiast  2,60 zł  za bilet  jednorazowy jednostrefowy,  •  37 zł  zamiast  74 zł
za bilet 30-dniowy imienny jednostrefowy, • 100 zł zamiast 200 zł za bilet 90-
dniowy imienny jednostrefowy. Uczniowie, studenci, emeryci i renciści, osoby
pobierające zasiłek przedemerytalny posiadający Kartę Pabianiczanina oraz
dzieci  w  wieku  4-7  lat,  których  rodzic  lub  opiekun  prawny posiada  kartę,
zapłacą natomiast zaledwie 25% ceny biletu (zamiast 50% jak dotychczas):
•  0,65  zł  zamiast  1,30  zł  za  bilet  jednorazowy  jednostrefowy,  •  18,50  zł
zamiast 37 zł za bilet 30-dniowy imienny jednostrefowy, • 50 zł zamiast 100 zł
za bilet 90-dniowy imienny jednostrefowy. Warunkiem korzystania z ulgi 50%
będzie  okazanie  podczas  kontroli  biletów  Karty  Pabianiczanina  wraz
z  dokumentem tożsamości,  a  w  przypadku  biletów z  ulgą  75%  —  Karty
Pabianiczanina oraz odpowiedniego dokumentu, uprawniającego do zniżki.
Z uwagi na fakt, że bilet 30-dniowy dla emerytów i rencistów posiadających
Kartę Pabianiczanina będzie kosztował 18,50 zł w jednej strefie lub 22,50 zł
w  dwóch  strefach,  a  więc  będzie  tańszy  od  dotychczasowego  biletu  30-
dniowego  seniora  kosztującego  25,00  zł  —  proponuje  się  wycofanie  tej
pozycji taryfowej. Ze względu na bardzo niskie nominały, bilety ze zniżką 75%
dostępne będą jedynie w przedsprzedaży, bez dystrybucji przez kierowców
autobusów. Prognoza skutków finansowych uchwały:  Roczna wartość netto
sprzedaży biletów, po odliczeniu upustów i prowizji,  wynosi ok. 3,6 mln zł.
Przyjmując,  że  97%  pasażerów  będzie  uprawnionych  do  korzystania
z przejazdu tańszego o połowę względem kosztu dotychczas ponoszonego,
koszt utraconych dochodów miasta (w ramach działu 600, rozdziału 60004,
§ 0830) z tytułu dodatkowej zniżki wyniesie 1,746 mln zł netto w skali roku.
W skali dziewięciu miesięcy 2017 roku (okres kwiecień — grudzień) koszt ten
będzie proporcjonalnie niższy i  nie przekroczy 1,309 mln zł. Tak znaczące
ulgi,  niemal  niespotykane  w  proponowanym zakresie  w  innych  ośrodkach
miejskich w Polsce, mogą przyczynić się do zwiększenia dochodów miasta
z PIT oraz do zwiększenia wykorzystania publicznego transportu zbiorowego.
Wówczas faktyczny koszt wprowadzonej ulgi będzie odpowiednio mniejszy.
Pozytywnym  skutkiem  wprowadzenia  proponowanych  ulg  będzie  także
odciążenie budżetu domowego osób, korzystających z komunikacji miejskiej. 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę
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Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej  w Pabianicach z  dnia 27 lipca  2012 r.
w sprawie opłat za usługi lokalnej komunikacji autobusowej.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  omówił  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  Nr  XVIII/193/11  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
z  dnia  4  listopada  2011  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego
parkowania  pojazdów  samochodowych  na  drogach  publicznych  w
Pabianicach  oraz  opłat  za  parkowanie  w  tej  strefie  i  sposobu  ich
pobierania.  (Zał. Nr ) Podjęcie uchwały umożliwi wprowadzenie 50% zniżki
za opłaty abonamentowe za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie
płatnego parkowania, dla użytkowników „Karty Pabianiczanina". Umożliwi to
w większym niż  dotychczas stopniu,  dostęp obywateli  naszego miasta  do
różnych instytucji i urzędów i będzie zgodne z ich oczekiwaniami. Będzie to
także  sposób  na  wyróżnienie  dla  przystępujących  do  Programu  i
deklarujących  min.  rozliczenia  podatkowe  w  Pabianickim  Urzędzie
Skarbowym.  Ponadto  Zarząd  Dróg  Miejskich  jako  jednostka  budżetowa
Miasta,  zarządzająca  strefą,  stanie  się  partnerem w  Programie,  co  może
zachęcić inne podmioty do złożenia stosownej deklaracji współpracy. 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę
Nr XVIII/193/11 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 4 listopada 2011 r.
w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego  parkowania  pojazdów
samochodowych na drogach publicznych w Pabianicach oraz opłat za
parkowanie w tej strefie i sposobu ich pobierania.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.3.
Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska przedstawiła plan pracy Komisji
Budżetu i Finansów na 2017 rok. (Zał. Nr 12)

Komisja przyjęła powyższy plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2017 
rok.
Głosowanie: za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.4.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  Uchwałę
Nr  I/26/2017  z  dnia  17  lutego  2017  rok  w  sprawie  opinii  dotyczącej
prawidłowości  kwoty  długu  jednostki  samorządu terytorialnego wynikającej

8



z planowanych i zaciągniętych zobowiązań oraz  opinii dotyczącej możliwości
sfinansowania deficytu budżetowego Miasta Pabianic. (Zał. Nr 13)

Radny Rafał Madaj zapytał, kiedy upływa termin odwołania się od tej opinii.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  powiedziała,  że  od  opinii  wyrażonych
w niniejszej  uchwale służy odwołanie do składu Kolegium Izby w terminie
14 dni od dnia doręczenia uchwały.

Przewodnicząca Komisji  Bożenna Kozłowska powiedziała, że na pieczątce
wpływu do Urzędu Miejskiego w Pabianicach jest data 22.02.2017 rok.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  odnosząc  się  do  wypowiedzi
radnego  Rafała  Madaja  powiedział,  że  tzn.  że  ta  opinia  jest  pozytywna,
to odwołać należałoby się i prosić o negatywną opinię, czy odwołanie może
od tego, że nie powinno być tej opinii, czy chodzi o to, żeby była zmieniona jej
treść. Radość jest wtedy jak jest źle.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  powiedziała,  że  są  trzy  prezentaty  i  radny
Rafała Madaj zapytał się od której daty będzie 14 dni. Powiedziała, że nie
będą się odwoływać, ponieważ opinia jest pozytywna.

Radny Adam Kaczorowski poprosił o ustalenie terminu i godziny posiedzeń
Komisji Budżetu i Finansów

Radna Małgorzata Biegajło zaoponowała, aby posiedzenia Komisji Budżetu
i Finansów odbywały się na godzinę przed planowaną sesją Rady.

Komisja ustaliła, że posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów będą odbywały
się godzinę przed zaplanowaną sesją Rady.

Pisma do wiadomości Komisji:
- informacja  ZGM o zawartych umowach w okresie od 1 października 2016 r.
do 31 grudnia 2016 r.(Zał. Nr 14);
-  informacja Prezydenta Miasta dotycząca wysokości  udzielonych ul  za IV
kwartał 2016 rok. (Zał. Nr 15).

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 14.50.

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
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Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła

   AGNIESZKA MICHEL                                       BOŻENNA KOZŁOWSKA
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